



專業信貸

Professional Credit

Loan Application Form
貸款申請書

Repayment Method 還款方式:	
Bank Account No. 銀行帳戶號碼:	
Loan Application No. 申請編號:	
Remarks 備註:	

Amount Desired : 申請金額	Terms : 期間	Month(s) 月	Media Source : 由何處知悉敝公司	Date : 申請日期
Purpose of Loan 貸款用途:				

Personal Information 個人資料				
English Name 英文姓名:		Chinese Name 中文姓名:		
I.D. or Passport No. : 身份證或護照號碼	Date of Birth : 出生日期	Age : 年齡	Gender : 性別 <input type="checkbox"/> Male 男 <input type="checkbox"/> Female 女	
Marital Status : 婚姻狀況 <input type="checkbox"/> Single 單身 <input type="checkbox"/> Married 已婚 <input type="checkbox"/> Divorced 離婚	Other Contact Phone Number : 其他聯絡電話號碼		Mobile No. : 手機號碼	
Home Address 住宅地址:				
Mailing Address 通訊地址:				
Home Tel. No. 住宅電話:		E-Mail 電郵:		Period 居住年期:
Residence 住宅: <input type="checkbox"/> Owned by parents/relative 父母/親戚名下 <input type="checkbox"/> Self Owned 自置 <input type="checkbox"/> Government Housing 公屋或政府宿舍				
Monthly Mortgage / Rental 月供 / 租金: <input type="checkbox"/> Quarters 宿舍 <input type="checkbox"/> Rental 月租				
Living with : 與誰同住 <input type="checkbox"/> Alone 獨居 <input type="checkbox"/> Parents 父母 <input type="checkbox"/> Brother / Sister 兄弟 / 姊妹 <input type="checkbox"/> Dependents and Others 子女及其他人數 <input type="checkbox"/> Spouse 配偶		Total : 總人數		
Name of Employer 僱主名稱:				
Office Address 公司地址:				
Company E-Mail 公司電郵:		Direct 直線:		Tel 電話:
Industry 行業:		Position 職位:		Dept. 部門:
Monthly Income 每月收入:		Paid By 支薪方法:		Pay Date 支薪日:

Credit Reference 信貸紀錄						
Name of Bank / Finance Company 銀行 / 財務公司名稱	Loan Amount 貸款金額	Instalment 每月供款	Outstanding 尚餘期數	O/S Balance 餘額	Settle Amount 清還金額	Remark 備註
Total Amount (總額):						

Referee Information 諮詢人資料					
Name of Referee 諮詢人姓名		Relation 關係	Age 年齡	Home Address & Telephone No. 地址及電話	Remark 備註
Surname 英文姓	Given Name 英文名				
Home Tel. 住宅電話:		Mobile 手提號碼:		Position 職位:	Tel 電話:
Home Tel. 住宅電話:		Mobile 手提號碼:		Position 職位:	Tel 電話:



專業信貸

Professional Credit

Referee Information 諮詢人資料					
Name of Referee 諮詢人姓名		Relation 關係	Age 年齡	Home Address & Telephone No. 地址及電話	Remark 備註
Surname 英文姓	Given Name 英文名				
	Home Tel. 住宅電話：		Mobile 手提號碼：	Position 職位：	Tel 電話：
	Home Tel. 住宅電話：		Mobile 手提號碼：	Position 職位：	Tel 電話：

I/ We declare that all data and information stated in this application is true, accurate and complete. I/ We also declare that I/We have no intention to submit bankruptcy petition in the coming 12 months. I/We understand that I/We may contact Professional Credit Consultants Company Limited ("the Company") to obtain the address of the credit reference agency so as to access for a credit report if I/We shall consider it necessary. I/We further agree and authorize the Company to: 本人/吾等聲明本申請表內所載一切資料均屬真實、正確及完整。本人/吾等亦聲明本人/吾等並無意圖於未來12個月內申請破產。本人/吾等亦明白於有需要時可要求專業信貸顧問有限公司("貴公司")給予有關信貸資料機構之地址以索取本人/吾等之信貸記錄報告。本人/吾等同意及授權貴公司可:-

1. Disclose, exchange all data and information contained herein together with particulars of my/our account(s) with the Company to any credit bureaus or agencies, banks, financial institutions, debt collection agencies or any other information sources for consideration of this application;
向任何信貸資料機構、銀行、財務機構、收數公司或其他資料來源透露、交換本申請表內一切有關本人/吾等之資料及本人/吾等於貴公司其他戶口之資料;
2. Access my/our credit data held by the credit reference agency and to obtain a credit report for consideration of this application and/or for further account review which include but not limited to my/our further loan application with the Company through telephone, internet, fax or whatever channels acceptable to the Company. I/We understand and agree that the Company may conduct such reviews to determine if my/our existing credit/loan amount should be increased or decreased or remained unchanged;
接觸有關信貸資料機構查閱本人/吾等之信貸記錄及索取有關報告以作此項貸款申請及其後貴公司作戶口審查之用，包括但不限於本人/吾等其後向貴公司以電話、網上、傳真或其他貴公司認可之途徑再次申請貸款。本人/吾等明白及同意貴公司可進行該等戶口審查，以判斷本人/吾等之信貸額應否增加、減少或維持不變;
3. Approve or decline my/our application at its absolute discretion without stating any reasons and without returning to me/us the copies of supportive documents for this application;
有絕對權力批核或拒絕本人/吾等之貸款申請而毋須提出任何理由及毋須退回有關申請文件之副本予本人/吾等;
4. Collect all data that are required to support this application and I/We have been advised of my/our right to access, update or amend such data and information held by the Company or credit reference agency;
收集有關本人/吾等之資料以作本貸款申請之用及本人/吾等已獲貴公司通知本人/吾等可查閱及更正存於貴公司或信貸資料機構之個人資料;
5. Use the information provided above for marketing and product development purposes including but not limited to the exchange of information with any selected business partners; and
使用本人/吾等有關資料以作貴公司日後產品推廣及發展之用，包括但不限於與指定之業務夥伴交換有關資料;及
6. Provide me from time to time with the marketing and product information from the Company through direct contact with me and/or access through any electronic means including but not limited to use of telephone calls, email, fax, SMS/MMS, pre-recorded voice/video messages.
不時向本人/吾等提供有關貴公司產品推廣之資料，包括但不限於可直接聯絡本人/吾等及/或透過電子訊息包括以電話、電郵、傳真、短訊/多媒體短訊、預先錄製語音/視像訊息等方式將有關訊息傳送至本人/吾等。

Applicant Signature 申請人簽署

Witness 見證人簽署

Date 日期